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Welkom allemaal, welkom lieve mensen, wat fantastisch om jullie allemaal hier te zien en jullie energie te 

voelen. Je kunt het nieuwe jaar niet beter beginnen dan zo samen met jullie! 

 

Stichting Duurzaam Den Haag is de buitenboordmotor van de gemeente, maar jullie zijn de echte motor, 

de PK’s, de mensen die het verschil maken en met hun buren de handen ineenslaan om duurzame 

activiteiten voor de buurt te organiseren, om straten te vergroenen met geveltuinen, boomspiegeltuinen, 

groene balkons en groene gevels, om auto’s te delen, kledingruilen en repaircafés te organiseren, bomen 

en fruitbomen te planten, regentonnen te plaatsen, om warmteplannen voor de wijk of buurt te maken. 

Fantastisch dat jullie dat allemaal doen en zo de krachten bundelen!  

 

En, niet te vergeten, fantastisch al die vrijwillige energiecoaches die hun buurtgenoten adviseren hoe zij 

hun woning kunnen verduurzamen om energie te besparen en energiearmoede tegen te gaan.  

Ik had me voorgenomen tijdens deze speech om applaus te vragen voor alle energiecoaches, maar jullie 

begonnen zonet zelf al meteen spontaan voor de energiecoaches te klappen, en terecht! De 

energiecoaches kun je komend jaar weer overal in de stad tegenkomen: op de Haagse Markt, bij 

straatacties, bij workshops en bij evenementen in de buurt. Met, zoals we laatst nog in een groot artikel in 

het AD konden lezen, ook onze Jeff: de snelste energiecoach ter wereld! Wil jij zelf energiecoach voor de 

Energiebank worden? Schrijf je dan in voor de gratis training dit voorjaar bij onze collega Jeannot. 

 

Ik ben trots op al onze duurzame doeners die sterk gemotiveerd zijn om zich in te zetten voor de stad en 

haar bewoners. Duurzaamheid is niet een vinkje of een hoepeltje waar we voor 2030 doorheen moeten 

springen. Het bespaart, het is gezond, het biedt nieuwe kansen, het maakt een omgeving fijn, het brengt 

mensen bij elkaar en we kijken naar elkaar om. Dat willen we toch allemaal?! Duurzaamheid is 

toekomstgericht en gaat over veel thema’s zoals natuur, techniek en economie, maar in de kern is 

duurzaamheid vooral: een sociale opgave. Iedereen moet mee kunnen komen en naar vermogen een 

bijdrage kunnen leveren, of het nu grote of kleine stappen zijn. 

 

Bij een nieuwjaarsbijeenkomst verwacht je misschien veel nieuwe plannen en mooie voornemens, maar 

Duurzaam Den Haag gaat vooral door met onze lopende projecten. Wij gaan met volle kracht verder om 

nog meer mensen te bereiken en te ondersteunen om duurzaam te doen. Natuurlijk starten we ook wel 

nieuwe projecten. Bijvoorbeeld twee nieuwe grote zonnedaken in de Schilderswijk op het dak van de 

Mussen én op het dak van het Trammuseum aan de Paralelweg. Dit doen we met energiecoöperatie 

Schilderswijk en Haagse Stroom. Om mét de energietransitie geld te verdienen voor de wijk en voor 

mensen met een kleine portemonnee. Maar we gaan dit jaar vooral verder op de ingeslagen weg, samen 

met jullie!  

 

In deze snel veranderende samenleving is continuïteit essentieel om samen verder te kunnen bouwen aan 

de toekomst. Mensen willen weten waar ze aan toe zijn, en Duurzaam Den Haag wil een betrouwbare 

partner zijn op wie je kunt bouwen.  

Alleen door samen te werken kunnen we de stad veerkrachtig, klimaatadaptief, en klimaatneutraal maken. 

Daarom wil ik voor dit nieuwe jaar vooral op jullie proosten.  

Ik toost op jullie, en op onze samenwerking. Samen bouwen we aan de toekomst! 
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